
104790

To: 5.1.2e REREEIN @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 3/24/2020 2:00:12 PM

Subject: RE: vraag van trouwambtenaar

Received: Tue 3/24/2020 2:00:12 PM

Ja klopt dat zij Elen EESce

Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com)

Van:TEENBEEain wsol
Verzonden: 24 mrt. 2020 14:59

Aan:"EEN BEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag van trouwambtenaar

Wel alleen bij kerkelijke diensten meende ik te horen? Ik zal nog wel even en herinnering sturen

ver:IEE) EEN eins i

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 14:58

Aan: IESECNIN)BEET© minvws.ni>
Onderwerp: RE: vraag van trouwambtenaar

Nee

Ze werden gisteren wel genoemd in de persconferentie

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

Van:TEEN BEE @ninvws ol
Verzonden: 24 mrt. 2020 14:55

Onderwerp: FW: vraag van trouwambtenaar

Nog antwoord gekregen?

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 09:28

@minbzk.n>;EECEXE@ minvws.ni>
cc: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag van trouwambtenaar

Ok, ik ga kijken.

buiten verzoek



104790

van:IEEEHEXENo invws.oi>
Verzonden: woensdag 18 maart 2020 09:11

Onderwerp: FW: vraag van trouwambtenaar

gest NIENIk kreeg jouw emailadres van

We hebben een vraag mbt gemeentelijk beleid in tijden van Corona. Het gaat om onderstaande vraag van een trouwambtenaar.

Weet jij hier meer over en/of zou jij ons naar de juiste persoon door kunnen sturen? Dankjewel!

ee
dag,

T: 06

M: minvws.nl

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 17:55

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: vraag van een vriend ;-)

Hoi

Ik denk dat dit een vraag voor bzk is. heb jij een contact daar die hier misschien iets over weet????

Een bekende van mij is trouwambtenaar.

Hij vroeg zich nu af of huisbezoeken door trouwambtenaren nog wel verantwoord kunnen en of huwelijken
uberhaupt nog gesloten kunnen worden. Utrecht heeft alles tot 31 maart opgeschort zegt hij, andere gemeenten
laten het tot 100 man doorgaan.......

Hij geeft aan dat gemeenten zelf regels lijken te maken.....

De nvvb (nederlandse vereniging voor burgerzaken) wijst naar het rivm, maar het lijkt logisch dat het rijk/bzk daar

iets van vindt/een lijn op uitzet.

Enig idee waar we zo'n vraag zouden kunnen neerleggen?

Groeten BEECH


